

《单词百科:chiller是什么意思?chiller怎么发音?chiller的解释和用法》

英语单词chiller是什么意思?chiller怎么读?chiller怎么发音?简答网为您整理了chiller的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



chiller怎么读

chiller的读音:[ˈtʃɪlɪər]

chiller的意思

1、n.恐怖电影，恐怖书籍;制冷机;

chiller的近义词

1、cooler n. (便携式) 冷藏箱;冷却器;冷饮;

2、hair-raiser n.使人毛发竖起的东西/事情;

chiller的双语例句

1、The temperature of ultracold chiller can be below-15 .

超低温型冷水机温度可达-15 以下.

2、The temperature of ultracold chiller can be below-15 .

超低温型冷水机温度可达 — 15 以下.

3、This series chiller can customize base on the requirement of acidstant.

此系列冷水机可订做耐酸碱式.

4、Know extruder, injection molding, chiller, punching machine, lathe machinethermoforming packaging machine, etc.

熟悉挤出机, 注塑机, 制冷机, 冲压机, 车床, 热缩包装机等.

5、Air-conditioning refrigeration room in the basement and use centrifugal chiller plants.

空调用制冷机房设在地下室, 选用离心式制冷机组.

6、Focuses on several functions of the solenoid valve in chiller.

本文介绍了电磁阀的原理以及其在机组中的各项作用.

7、The designs of chiller and radiator and unique, so the heat exchange efficiency is very high.

冷凝器及散热器设计独, 换热效果特佳.

8、Present the advantages of gas fired absorption chiller heater , gas-engine chiller and desiccant cooling system.

介绍了燃气吸收式冷温水机组、 燃气机驱动的冷水机组和除湿冷却式空调机的优点.

9、The designs of chiller and radiator and unique the heat exchange efficiency is very high.

冰水机冷凝器及散热器设计独特, 换热效果特佳.

10、In the water chiller, it comprehensively describes the system principles and the function of every component.

在冷水机组方面, 全面介绍了系统原理和各组成部分的功用.

11、The relationship between water chiller efficiency and coefficient of performance was analyzed.

分析了冷水机组效率与性能指数之间的关系.

12、Place fried fish roulade into fish marinate sauce above and soaked for at least 12 hours chiller.

在油炸后的鱼肉卷表层涂加鱼子酱,并在冰箱中冷藏至少12个小时.

13、The process and advanced control system in home-made grain chiller are introduced.

介绍了国产化谷物冷却机流程及自动控制系统.

14、The solenoid valve is a necessary component of air-cooled semi-hermetic screw water chiller.

电磁阀是风冷螺杆冷水机组中必不可少的关键元件.

15、The designs of chiller and radiator are unique, so the heat exchange efficiency is very high.

冷凝器及散热器设计独特, 换热效果特佳.

以上是简答网为您整理的chiller怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于chiller的

用法、chiller的释义、chiller的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/chiller>